
ACTA				

CONSELL	DE	CIUTAT	

Dia:	7	de	març	del	2018																										Hora:	18	h	

Lloc:	Casal	Barri	de	Montserratina	

ORDRE	DEL	DIA:	

1-Vilawatt,	el	projecte	de	transició	energètica	de	Viladecans.	

2-	Espai	Roca.	Nova	industria,	més	ciutat.	

Carles	Ruiz,	alcalde,	presideix	la	sessió.	

Gisela	 Navarro,	 tinenta	 d’alcalde	 de	 l’Àmbit	 de	 Presidència,	 fa	 l’explicació	 sobre	 el	 Pla	
Estratègic	Vilawatt.	

Pere	 Gutierrez,	 tinent	 d’alcalde	 de	 l’Àmbit	 de	 Promoció	 de	 la	 ciutat,	 fa	 la	 presentació	 del	
projecte	de	l’Espai	Roca.	

A	 continuació	 es	 produeixen	 les	 següents	 intervencions	 dels	 consellers	 i	 les	 conselleres		
assistents	a	la	sessió:	

INTERVENCIONS	

1. Luis	Royo	comenta	que	el	Consell	de	Ciutat	porta	més	de	tres	anys	sense	fer	cap	reunió	
i	que	agreix	que	se’n	faci	una.	

Que	no	entén	que	es	demanin	més	voluntaris	per	a	altres	projectes,	 com	el	Vilawatt,	 ja	que	
sempre	són	els	mateixos	i	tampoc	es	reuneixen	el	que	s’haurien	de	reunir.	

Demana		que	el	Vilawatt	es	faci	amb	fibra	i,	respecte	a	l’Espai	Roca,	demana	que	es	facin	més	
instal·lacions	esportives.	

2.	Francesc	Arnau	demana	que	es	compleixi	el	reglament	del	Consell	de	Ciutat.	Que	es	té	que	
reunir	dues	vegades	l’any,	i	fer	una	comissió	permanent	de	seguiment.	Insisteix	que	es	faci	tots	
els	anys.	

3.	Adolfo	Corbacho	comença	la	intervenció	fent	propostes	per	a	la	modificació	del	Pla	General		
del	Parc	Empresarial	Roca:		

Respecte	a	la	situació	dels	aparcaments	de	la	via	pública,	creu	que	es	perdran	unes	500	places	
d’aparcaments.	

Respecte	a	la	mobilitat	de	la	zona,	diu	que	millorarà	positivament.	

Quant	 a	 l’espai	 destinat	 a	 l’equipament	 públic,	 creu	 que	 caldria	 més	 espai	 per	 cobrir	 l’ús	
comunitari	de	les	associacions	de	veïns.	



En	referència	a	l’accés	als	nous	habitatges,	per	part	dels	ciutadans	de	Viladecans,	valora	que	es	
tingui	 en	 compte	 la	 situació	 econòmica	 de	 la	 gent	 i	 que	 puguin	 accedir	 a	 habitatges	 de	
protecció	oficial	i	de	lloguer	social.	

També	demana	que	l’alçària	de	les	edificacions	sigui	d’un	màxim	de	planta	baixa	i	sis	d’alçària.	

Lamenta,	però,	que	el	projecte	trigui	de	15	a	25	anys	a	finalitzar.	

RESPOSTES	

Resposta	a	les	preguntes	1	i	2:	

Respon		Gisela	Navarro:	“El	Consell	de	Ciutat	es	qui	configura	el	projecte	Vilawatt,		ja	que	és	un	
projecte	de	ciutat,	i	aquest	projecte	necessita	de	la	participació	vostra	per	tirar	endavant.	Tot	i	
així,	entenc	que	els	consellers	ho	mediteu	abans	de	apuntar-vos	a	les	comissions	dels	itineraris	
de	participació.	

Respecte	al	compliment	del	reglament,	tampoc	volem	que	tot	sigui	tan	estricte,	i	el	reglament	
recomana	però	no	obliga.	Dit	això,	s’intenta	fer	grups	de	treball,	més	que	multiplicar	els	espais	
on,	moltes	vegades,	els	membres	s’hi	repeteixen.	La	intenció	és	no	saturar	els	voluntaris.	

I,	 per	 acabar,	 dir	 que	 estem	molt	 orgullosos	 i	 agraïts	 dels	 voluntaris	 que	 ens	 ajudeu	 i	 que	
sempre	esteu	al	nostre	costat.”	

Resposta	a	la	pregunta	3:	

Respon	Pere	Gutiérrez:	 “Ara,	 tot	 això	que	he	explicat	 respecte	a	 l’Espai	Roca	 forma	part	del	
procés	d’informació,	i	encara	no	se’n	poden	recollir	propostes.	

Sí	que	és	cert	que	hi	ha	moltes	incògnites	i	que,	abans	de	tirar	endavant,	es	tindran	en	compte	
les	propostes	que	feu	arribar	i,	a	més,	es	faran	estudis	de	mobilitat	i	d’impacte	ambiental.	

Ara	mateix	ens	 trobem	a	 la	 fase	d’estudi,	 i	no	 tingueu	cap	dubte	que	es	 farà	 tot	amb	molta	
cura.	 Es	 tindrà	 en	 compte	 l’equilibri	 entre	 els	 habitatges	 i	 els	 centres	 de	 salut	 i	 esportius,	
escoles,	etc.	Això	en	aquest	espai,	però	també	a	d’altres	de	la	ciutat.	

No	havent	més	qüestions	a	comentar,	s’aixeca	la	sessió	a	les	19.30	h.	

	


